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1. Sulgpalliliidu eelarve 

Liidu juhatus tutvus esimese eelarve draftiga aastaks 2018. Praegusel hetkel on selgumata 

avaliku sektori toetuste täpne maht ja sellega seoses võib eelarvesse tulla korrektuure. Järgmisel 

aastal väga palju välisvõistlusi, kuhu koondis lähetub. Eelarvesse vaja lisaresursse, et kõiki 

plaanitud kulusid katta. Arutati võimalusi, kuidas tekitada liidule rohkem omatulusid, näiteks 

sulgpalli toodete müük. 

Otsus: eelarvet arutada edasi järgmistel koosolekutel. 

 

2. Juunioride EM eelarve 

Arutati Juunioride EM eelarvet. Juunioride EM-le vajalik leida sponsorid. Lisaks võistlusele 

pakkuda toetajatele väljundit ka lastefestivali kaudu. Vajalik leida võimalikult lai väljund 

sotsiaalmeedias, selleks tuleb ise toota sisu, mis leviks osalejate ja osalevate riikide alaliitude 

ja fännide kaudu. Võimalik pakkuda ka osalevatele riikidele oma võistlejatest intervjuude 

saamise võimalust. 

 

3. Eesti koondise treenerite süsteem  

Andres Aru tutvustas mõtet kaasata koondise juurde peatreenerina välistreener. Välistreener 

käiks Eestis paar-kolm korda aastas. Viiks läbi treeningud ja annaks mängijatele tagasisidet, 

mis on sisend mängijale ja tema treenerile edasiseks harjutamiseks, sest igapäevane töö 

mängijatega toimub niikuinii klubides. Välistreeneri kogemusest võiks olla kasu kõigil 

mängijatel, sh meie tippudel. Eesti treeneritele oleks see ühtlasi võimalus õppimiseks ja uute 

teadmiste saamiseks. Koondise senine peatreeneri koht ei oleks enam palgaline ja Eesti 

treeneri rolliks jääks koondise koduse tegevuse koordineerimine sh koondislaste valik 

tiitlivõistlusteks ning nende sealne juhendamine. Vastav idee on läbi räägitud ka koondise 

praeguse peatreeneri Indrek Küütsiga 



Otsus: uurida Badminton Europest ja meie tippmängijatelt infot võimalike treenerite osas, 

keda võiksime soovida peatreenerina. 

 

 

 


